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Informácie z ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva 20. 12. 2010: 
Vicestarostom je Peter Grom, platy a odmeny vo februári

Na prvom zasadnutí zastupiteľstva nového volebného obdobia sa 20. decembra zišli 
všetci deviati novozvolení poslanci. Zastupiteľstvo zvolala aj otvorila dovtedajšia 

starostka Oľga Keltošová. Na úvod predsedníčka volebnej komisie Cecília Danišová pre-
čítala a potvrdila výsledky volieb v Lamači, podľa ktorých sa novým starostom Lamača 
stal Peter Šramko, poslankyňou do mestského zastupiteľstva za Lamač Júlia Ondrišová 
a  poslancami podľa počtu hlasov Radoslav Olekšák, Marta Janyšková, Pavol Čech, Pe-
ter Grom, Mária Imrichová, Daniel Valentovič, Anna Marková, Gabriela Bizoňová a Re-
náta Ocilková.
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pokračovanie na 2. strane

Rozhovor so staros-
tom Petrom Šramkom

Finančná  
situácia je  
kritická, som 
však optimista

Aký bude rok 2011 pre Lamačanov?

Nezávisle od toho, ako vidím realitu v úra-
de po nástupe do funkcie, chcem byť opti-
mista. Mám záujem sa čo v  najkrajšom ča-
se dohodnúť s  poslancami MZ o rozpočte, 
aby sme začali plniť záväzky z  volebných 
programov, avšak s prihliadnutím na finanč-
nú situáciu, v  ktorej sa nachádza v  súčas-
nosti naša mestská časť. Verím, že zabezpe-
číme spoločnými silami realizáciu tých pro-
jektov, ktoré najviac pomôžu Lamačanom. 
Verím, že sa finančná situácia začne meniť 
a  potom bude lepšie všetkým, aj Lamača-
nom.

Určite máte na poste starostu priority, 
ktoré bude riešiť ako prvé...

Predstavy o  tom, ako rozbehnem jednot-
livé aktivity, ktoré som prisľúbil vo svojich 
predvolebných sľuboch, musím zjavne kori-
govať práve vzhľadom na už spomenutú fi-
nančnú situáciu v miestnom úrade. Po prí-
chode do úradu som zistil, že stav na účtoch 
MČ nezodpovedá ani výške rezervného fon-
du, a preto akékoľvek výdavky sa musia pre-
sunúť až na rok 2011. Uskutočnili sa už ro-
kovania ohľadom protihlukovej steny, za-
bezpečenia riadenia vchodu križovatky Ho-
donínska-Vrančovičova. Verím, že keď tie-
to vety čítajú Lamačania, realita je už taká, 
že v  kritickom čase rannej špičky riadi kri-
žovatku príslušník polície. Veľmi intenzív-
ne sa musím venovať výdavkovým častiam 
rozpočtu a obmedzovať predovšetkým vý-
davky chodu úradu, nakoľko predpoklad na 
zlepšenie v roku 2011 je veľmi neistý. Zlepšiť 
príjmovú časť sa v takom krátkom čase nedá 
zabezpečiť, a  preto bolo nevyhnuté urobiť 
opatrenia vo výdavkoch, ako napr: v spotre-
be na vykurovanie, zmenil som a znížil po-
platky na telefonovanie a ďalšie drobnosti, 
ktoré v súčte na konci roka vytvoria rezervu 
na najpotrebnejšie projekty, či nevyhnut-
né výdavky. Príčinám, čo spôsobilo finanč-
nú mizériu v úrade, sa budem venovať až po 
zistení všetkých podrobností.
  kl

Nasledoval sľub nového starostu a odovzda-
nie starostovských insígnií, od tohto mo-
mentu už zastupiteľstvo viedol starosta Pe-
ter Šramko. Jemu do rúk potom zložili sľub 
všetci poslanci, podpísali sľub a  stali sa tak 
právoplatne zvolenými poslancami miest-
neho zastupiteľstva Bratislava-Lamač na vo-
lebné obdobie 2010-2014. Na ustanovujúcej 
schôdzi zastupiteľstva sa zúčastnil aj J. Šim-
ko zo Sekcie verejnej správy  Ministerstva 
vnútra SR, ktorý poprial novému starostovi 
a  poslancom do nového volebného obdo-
bia veľa úspechov.

Rokovanie MZ pokračovalo voľbami komi-
sií – mandátovej, volebnej a návrhovej, ďalej 
sa zvolili členovia miestnej rady a schválil sa 
počet jednotlivých komisií (dovedna 7) a ich 
predsedov i podpredsedov. Novým vicesta-
rostom Lamača sa s  9 platnými hlasmi stal 
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U z n e s e n i e č. 1/ 2010/VI z MZ Mestskej časti Bratislava-Lamač

A. berie na vedomie (K bodu 3 – Oznámenie 
výsledkov volieb do orgánov samosprávy ob-
cí Mestskej časti Bratislava-Lamač), výsledky 
volieb do orgánov samosprávy Mestskej časti 
Bratislava-Lamač zo dňa 27. 11. 2010.
B. konštatuje (K  bodu 4 – Zloženie sľubu 
novozvoleného starostu, prevzatie insígnií 
a  prevzatie vedenia), že novozvolený staros-
ta Mestskej časti Bratislava-Lamač Ing. Peter 
Šramko zložil zákonom predpísaný sľub sta-
rostu Mestskej časti Bratislava-Lamač a  zá-
roveň si prevzal insígnie Mestskej časti Brati-
slava-Lamač od doterajšej starostky Mestskej 
časti Bratislava-Lamač Mgr. Oľgy Keltošovej.
C. konštatuje (K bodu 5 – Zloženie sľubu po-
slancov novozvoleného miestneho zastupi-
teľstva), že zvolení poslanci miestneho zastu-
piteľstva zložili zákonom predpísaný sľub po-
slanca Miestneho zastupiteľstva Bratislava-
-Lamač a to:
I.  Bizoňová Gabriela, Ing.                                  
II.  Čech Pavol, MVDr. 
III.  Grom Peter, JUDr.                                                   
IV.  Imrichová Mária, Mgr.                                                    
V.  Janyšková Marta, Mgr.                                                       
VI.  Marková Anna                                                  
VII. Ocilková Renáta, PaedDr., Mgr. 
VIII. Olekšák Radoslav, Mgr., Ing.
IX.   Valentovič Daniel, Ing., CSc.
D. schvaľuje (K bodu 7 – Schválenie progra-
mu ustanovujúceho zasadnutia miestneho 
zastupiteľstva a určenie overovateľov zápisni-
ce) 1. predložený návrh programu zasadnutia 
a 2. za overovateľov zápisnice zo zasadnutia 
ustanovujúceho MZ, poslancov MZ: Mgr. Má-
riu Imrichovú, Mgr. Martu Janyškovú
E. volí (K  bodu 8 – Voľba mandátovej komi-
sie, návrhovej komisie a  volebnej komisie)  
1. členov mandátovej komisie a  to: JUDr. Pe-
ter Grom, Ing. Daniel Valentovič CSc., 2. čle-
nov návrhovej komisie a to: PaedDr. Mgr. Re-
náta Ocilková, Mgr. Ing. Radislav Olekšák  

a 3. členov volebnej komisie a to: Ing. Gabriela 
Bizoňová, MVDr. Pavol Čech 
F. volí (K bodu 9 – Voľba zástupcu starostu) za 
zástupcu starostu: JUDr. Petra Groma.
G. určuje (K bodu 10 – Určenie počtu členov 
miestnej rady a voľba jej členov) 
G 1. počet členov miestnej rady -3, G 2. volí 
za členov miestnej rady: Mgr. Martu Janyško-
vú, PaedDr. Mgr. Renátu Ocilkovú, JUDr. Pet-
ra Groma.
H. zriaďuje (K  bodu 11 – Zriadenie komisií 
a  voľba predsedov a  členov komisií, Koordi-
načného tímu časopisu Lamačan, Štábu zim-
nej údržby a školských rád)
H 1. komisie a to: 
Komisia výstavby, územného rozvoja a regio-
nálnej politiky
Komisia financií, podnikateľských aktivít a do-
pravy
Komisia bezpečnosti a životného prostredia
Komisia pre veci sociálne, zdravotné a bytové
Komisia pre kultúru, voľný čas a revitalizáciu 
ihrísk
Komisia pre školstvo a šport
Komisia pre nezlučiteľnosť funkcií
H 2. volí
za predsedu komisie výstavby, územné-
ho rozvoja a regionálnej politiky JUDr. Petra 
Groma a za podpredsedu komisie výstavby, 
územného rozvoja a regionálnej politiky Ing. 
Daniela Valentoviča CSc. 
za predsedu komisie financií, podnikateľ-
ských aktivít a  dopravy Mgr. Ing. Radoslava 
Olekšáka a za podpredsedníčku komisie fi-
nancií, podnikateľských aktivít a dopravy Ing. 
Gabrielu Bizoňovú 
za predsedu komisie bezpečnosti a životné-
ho prostredia MVDr. Pavla Čecha a 
za podpredsedníčku komisie bezpečnosti a 
životného prostredia Annu Markovú  
za predsedníčku komisie pre veci sociálne, 
zdravotné a bytové Annu Markovú a za pod-

predsedníčku komisie pre veci sociálne, zdra-
votné a bytové Mgr. Martu Janyškovú
za predsedníčku komisie pre kultúru, voľný 
čas a revitalizáciu ihrísk Mgr. Martu Janyško-
vú a za podpredsedu komisie pre kultúru, voľ-
ný čas a revitalizáciu ihrísk Mgr. Ing. Radosla-
va Olekšáka
za predsedníčku komisie pre školstvo a šport 
Ing. Máriu Imrichovú a za podpredsedníčku 
komisie pre školstvo a šport Renátu Ocilkovú
za predsedníčku komisie pre nezlučiteľnosť 
funkcií Mgr. Máriu Imrichovú a za podpred-
sedu komisie pre nezlučiteľnosť funkcií JUDr. 
Petra Groma.
H 3. volí 
za členov Koordinančného tímu časopisu La-
mačan: Mgr. Martu Janyškovú, Mgr. Ing. Ra-
doslava Olekšáka, Annu Markovú, Ing. Gabrie-
lu Bizoňovú, PaedDr. Mgr. Renátu Ocilkovú      
H 4. volí
členov Štábu zimnej údržby na roky 
2010/2011: Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, MVDr. 
Pavol Čech, Anna Marková, JUDr. Peter Grom, 
Ing. Daniel Valentovič CSc., Ing. Gabriela Bizo-
ňová a za predsedu Štábu zimnej údržby: An-
nu Markovú.
 H 7. schvaľuje
delegovaných zástupcov zriaďovateľa do Ra-
dy školy pri ZŠ Malokarpatské námestie č. 1, 
Bratislava:
1. MVDr. Pavol Čech
2. Anna Marková
3. Ing. Gabriela Bizoňová
4. PaedDr. Mgr. Renáta Ocilková
H 8. schvaľuje 
delegovaných zástupcov zriaďovateľa do Ra-
dy školského zariadenia pri MŠ Heyrovského 
4, Bratislava:
1. Mgr. Mária Imrichová 
2. Mgr. Marta Janyšková
3. Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
4. Ing. Daniel Valentovič CSc.   

Informácie z ustanovujúceho zasadnutia zastupiteľstva 
pokračovanie zo strany 2.

Peter Grom, ktorý bude v prípade neprítom-
nosti starostu plne nahrádzať jeho funkciu, 
a to aj tým, že môže zvolávať a viesť rokova-
nie miestneho zastupiteľstva. Poslanci zvoli-
li aj členov koordinačného tímu Lamačana: 
Annu Markovú, Martu Janyškovú, Gabrie-
lu Bizoňovú, Renátu Ocilkovú a  Radoslava 

Olekšáka. Na záver zvolili nových členov štá-
bu zimnej údržby (viac na 3. strane tohto čís-
la) a členov školskej rady pre základnú školu 
i materskú školu. Rokovanie o plate starostu, 
ako aj odmenách pre poslancov boli presu-
nuté na najbližšie zasadnutie miestneho za-
stupiteľstva, ktoré sa uskutoční pravdepo-

dobne vo februári. V  diskusii uvažovali po-
slanci aj o možnosti presunutia časov roko-
vania miestneho zastupiteľstva na popolud-
ňajšie hodiny, hlavne pre možnosť účasti ve-
rejnosti, napokon však rozhodli, že začiatok 
zasadnutia o 9. hod. ráno sa meniť nebude.

kl 
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Zimná údržba tento rok  
nezaháľa

Novozvolení členovia Štábu zim-
nej údržby v  zložení – Anna Marko-

vá, Gabriela Bizoňová, Peter Grom a  Ra-
doslav Olekšák sa stretli aj s  členmi pra-
covnej čaty a  zástupcami miestneho úra-
du dva dni pred Vianocami na svojom pr-
vom zasadnutí. Na základe prijatého uzne-
senia z ustanovujúceho zasadnutia MZ zo 
dňa 20. 12. 2010 a Štatútu Štábu zimnej 
údržby dostali jednotliví členovia meno-
vacie dekréty na obdobie od 15. 11. 2010 
do 15. 3. 2011. Okrem prítomných sú člen-
mi štábu zimnej údržby ešte Pavol Čech 
a Daniel Valentovič.

V zmysle platného štatútu bola zvolená za ve-
dúcu štábu Anna Marková a za jej zástupkyňu 
Gabriela Bizoňová.

Od prvého zásahu vykonaného 27. 11. 2010 sa 
celkovo urobilo 24 zásahov a  použilo cca 30 
ton posypového materiálu. Pokyn na zásah 
vydáva vedúci pracovnej čaty Ľudovít Vacula, 
počas čerpania dovolenky v súvislosti s ukon-
čením prac. pomeru k 18. 2. 2011 ho zastupu-
je Ľ. Fabo. Zásah v nočných hodinách sa vyko-
náva operatívne, podľa potreby, vedúca štábu 
je v telefonickom kontakte s pracovníkmi ča-
ty. Pracovná čata nevykonáva posyp chodní-
kov v zeleni, prístupov ku kontajnerovým sto-
jiskám a v stojiskách a na chodníkoch pred by-
tovými domami na Studenohorskej ul. V zim-
nom období nie je udržiavaná ani komuni-
kácia, ktorá je prepojením ulice Na barine na 
Hodonínsku ul. Tento úsek je aj označený. Ob-
služná komunikácia vedúca k  športovej hale 
sa pre jej konštrukciu – panelová cesta, a  te-
da náročnosti jej čistenia – posýpa len v spáde 
a potom sa dodatočne odhŕňa.

Členovia štábu zimnej údržby sa dohodli, že 
vyzvú Magistrát hl. mesta SR BA na čistenie 
chodníkov popri miestnych komunikáciách I. 
a II. triedy a spol. Marianum pred cintorínom
a  zároveň sa preverí na Magistráte hl. mesta 
SR BA, v akom časovom slede je zabezpečené 
odhŕňanie Bakošovej ulice.

Komunikácie III. a IV. triedy 
v správe Mestskej časti  
Bratislava-Lamač

1. Havelkova ul. 400 m
2. Stanekova ul. 350 m
3. Spojnice Havelkova + Stanekova ul. 100 m
4. Heyrovského ul. + obslužná 
 nové bytové domy 800 m
5. 3 priľahlé parkoviská – ku 
 Heyrovského ul. 300 m
6. priľahlé parkoviská na Heyrovského 
 13,14,16 100 m
7. Kunerádska ul. 350 m
8. Lediny od Borinskej – slepá 150 m
9. Lediny spojnica po Rozálsku kaplnku 150 m

10. Na barine (až po Hodonínsku) 1 050 m
11. Parkovisko Na barine 100 m
12. Hodonínska – len odbočka 150 m
13. Podlesná 200 m
14. Povoznícka ul. 250 m
15. Rácova ul. 200 m
16. Rajtákova ul. 600 m
17. Rozálska ul. 170 m
18. Segnáre 700 m
19. Skerličova 150 m
20. Studenohorská ul. 1 190 m
21. Vysokohorská ul. 250 m
22. Zelenohorská ul. 120 m
23. Zhorínska ul. 450 m
24. Prístupové komunikácie na Zhorínsku 
 ul. z Cesty na Klanec a slepá časť 
 Zhorínskej ul. rovnobežná s Cestou 
 na Klanec 
25. Zidiny 1 500 m
26. Zlatohorská ul. a slepá prístupová 
 komunikácia k MŠ 270 m
27. Furmanská ul. 400 m
28. Obslužná Podháj 500 m
29. Pod Zečákom a slepá Pod Zečákom 
 rovnobežná s Rácovou 1 000 m
30. Viacúčelová hala Lamač – prístupová 
 komunikácia 120 m
31. Slepá ulica naproti verej. osvetleniu 
 na ul. Pod násypom (rovnobežná
  s Rozálskou) 100 m
32. Cesta na Klanec – odbočka 250 m
33. Prídanky 100 m
34. sprístupová komunikácia k súkromným 
 pozemkom, tzv. stará Lamačská cesta 

Večera pre osamelých  
dôchodcov

Miestny úrad v  spolupráci s  komisiou 
pre veci sociálne, zdravotné a  byto-

vé zorganizoval koncom roka vianočné po-
sedenie pre osamelých dôchodcov našej 
Mestskej časti Bratislava-Lamač. 

V jedálni základnej školy na Malokarpatskom 
námestí sa zišlo vyše 100 osamelých Lamača-
nov, ktorí si počas slávnostnej večere pripra-
venej školskou jedálňou zaspomínali na svo-
jich najbližších, ale aj spríjemnili dni predvia-
nočné. Pozvanie na stretnutie prijali: vtedaj-
šia starostka Oľga Keltošová, novozvolený sta-
rosta Peter Šramko a poslanci Mária Pikulíko-
vá, Marta Janyšková, Radoslav Olekšák a  Ľu-
dovít Lučenič.

kl

Silvester doma i na ulici

Aj keď posledný decembrový deň miest-
ny úrad neorganizoval žiadne oficiál-

ne oslavy Silvestra (okrem vareného vín-
ka a diskdžokeja), na Malokarpatskom ná-
mestí sa zišla zhruba stovka ľudí, ktorí sa 
rozhodli rozlúčiť so starým rokom v kruhu 
priateľov a známych z Lamača. 

Pred polnocou sa v priestoroch kina mohli ľu-
dia ponúknuť vareným vínkom a presne úde-
rom polnoci sa prítomným Lamačanom v me-
ne všetkých poslancov miestneho zastupiteľ-
stva prihovorila poslankyňa Anna Marková. 
Svetlá, výbuchy a  iná pyrotechnika nakoniec 
vylákala von po polnoci aj oslavujúcich z oko-
litých reštaurácií. Lamačanov však nakoniec 
aj tak potešil ohňostroj, ktorý po polnoci pre 
nich pripravil Spolok vyslúžilých vojakov La-
mača.
 kl
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Krajší a hospodárnejší  
Lamač
Ing. Gabriela Bizoňová  
(KDH, Most-Híd, OKS) 

V prvom rade ďakujem 
všetkým voličom, kto-

rí mi odovzdali svoj hlas  
v týchto komunálnych voľ-
bách a prejavili mi svoju dôveru. Osob-
ne sa budem zasadzovať o to, aby ste  
počas nasledujúcich 4 rokov videli, že  
vaše rozhodnutie bolo správne. Ďakujem 
všetkým koaličným partnerom za spolu-
prácu a podporu a tiež za ich rady a skúse-
nosti. 
Zároveň gratulujem Petrovi Šramkovi, ktorý 
bol  zvolený za starostu a  Júlii Ondrišovej k  jej 
zvoleniu za mestskú poslankyňu, ako aj všet-
kým zvoleným poslancom miestneho zastupi-
teľstva.
Mojou prioritou bude hlavne načúvať vám, va-
šim návrhom, želaniam, a prispieť k ich možnej 
realizácii, ale aj možnej zdravej kritike. Budem 
sa zasadzovať o to, aby naše rozhodnutia neo-
vplyvňovali osobné predsudky a konflikty, lebo 
sme boli zvolení vami a sme tu na to, aby sme 
pracovali pre vás.   
Svojimi skúsenosťami a vzdelaním viem 
a  chcem pomôcť v oblasti finančnej, pretože 
som vyštudovaná ekonómka a v oblasti športu, 
kultúry, nakoľko som športová trénerka a sama 
som aktívne hrávala tenis. Plánujem sa venovať 
hlavne deťom. V neposlednom rade je mi blízka 
sféra životného prostredia, pretože v súčasnosti 
v danej problematike odborne pracujem. V spo-
menutých oblastiach viem reálne odborne pô-
sobiť a pomôcť. Či ide o transparentné nakla-
danie s finančnými prostriedkami, ako aj o zlep-
šovanie životného prostredia a získavanie pro-
striedkov z fondov napríklad na modernizáciu 
osvetlenia, prípadne riešenia problémov v od-
padovom hospodárstve. Zasadím sa o vybudo-
vanie a financovanie športových klubov z eu-
rópskych fondov, zriadenie klubovne v priesto-
roch školy, tiež za finančnú dotáciu pri zaklada-
ní klubových krúžkov, podporím projekty detí v 
oblasti medzinárodnej spolupráce. 
Zároveň želám všetkým Lamačanom šťastný 
nový rok 2011.

Osud Lamača nám nie je  
ľahostajný
MVDr. Pavol Čech 
(Smer-sociálna demokracia, 
Strana Zelných Slovenska, 

SNS, Slobodné fórum)

Veľmi pekne a srdečne 
ďakujem našim obyva-

teľom, že  si našli čas a odovzdali  mi svoj 
hlas – čím dali najavo, že osud nášho krás-
neho Lamača nám nie je ľahostajný a  vy-
nasnažíme sa, aby naša mestská časť bola 
lepšia a krajšia. 

Mám 45 rokov, dve deti (Adama a Tatianu), som 
veterinárny lekár s ordináciou v Lamači, na Hey-
rovského ulici. Poslanec som už druhé volebné 
obdobie, predtým som bol 4 roky člen finančnej 
komisie. Mojimi prioritami na toto volebné ob-
dobie je dovŕšiť už takmer 4-ročný boj so spo-
ločnosťou Orange, aby bola odstránená mobil-
ná telefónna stanica Orange z domu na Heyrov-
ského 8 – je to jediná anténa v Lamači umiest-
nená na obytnom dome. Chcel by som zabez-
pečiť aj vypracovanie nového územného gene-
relu zóny Malokarpatského námestia, ako oddy-
chovej zóny pre obyvateľov Lamača – s vypra-
covaním projektu na revitalizáciu domu služieb 
a námestia bez akejkoľvek zástavby bytmi, do-
riešiť koncepciu križovatiek v MČ Lamač (Hodo-
nínska – Vrančovičova), kruhový objazd pri Bau-
maxe, vybudovať priechod pre chodcov pri Lid-
li, doriešiť vybudovanie protihlukovej steny pri 
diaľnici počas celej dĺžky MČ Lamač, ulice, kto-
ré nepatria pod správu našej MČ – napr. Bako-
šova, aby boli priradené k našej MČ, zrevidova-
nie hraníc Lamača a preskúmanie možností pri-
pojenia záhradkárskej časti Plánky k MČ-Lamač, 
umiestnenie svetelných meracích zariadení sle-
dujúcich rýchlosť jázd vozidiel po MČ-Lamač, 
hlavne ulice Podháj pri základnej  škole, Hodo-
nínska ul., atď.
Podporím vypracovanie novej webovej  stránky 
MČ-Lamač s jednoduchým prístupom k výsled-
kom hlasovania jednotlivých poslancov – spre-
hľadnené financovanie + projekt transparentný 
Lamač, zavedenie poslaneckých dní pre rieše-
nie podnetov od obyvateľov Lamača, vytvorenie 
stavebného úradu v našej MČ, začatie rokovaní 
MČ s majiteľom bývalého obchodného domu La-
mač (ako   s ním ďalej, aby sa nestal ďalšou rui-
nou našej MČ, prípadne možnosti umiestnenia 
nových služieb pre obyvateľov), doriešenie prob-
lémov našich „nádherných“ stavieb tzv. dvojičky, 
Satelit, dobudovanie detských ihrísk, oplotenie 
areálu ZŠ, zabezpečenie lepšieho využívania eu-
rofondov, predkladanie europrojektov. 

Lepšie napĺňanie záujmov  
občanov i obce
JUDr. Peter Grom
(Smer-sociálna demokracia, 
Strana Zelných Slovenska, 
SNS, Slobodné fórum) 
Do Lamača som sa pri-

sťahoval s rodičmi v  ro-
ku 1976 ako dvojročný. Mám teda 36 ro-
kov a  v  Lamači žijem nepretržite už 34 ro-
kov, z  toho najdlhšie na Studenohorskej a 
istý čas aj na Heyrovského ulici. V  Lamači 
som navštevoval materskú i  základnú ško-
lu a po absolvovaní Gymnázia som študoval 
na Právnickej fakulte Univerzity Komenské-
ho v Bratislave.
Od roku 1997 som pôsobil ako advokátsky kon-
cipient, neskôr ako zamestnanec banky, lízingo-
vej a  faktoringovej spoločnosti v právnických 
a manažérskych funkciách. V roku 2003 som za-
ložil svoju vlastnú advokátsku kanceláriu a ako 
advokát poskytujem právne služby najmä fi-
remnej klientele, predovšetkým v oblasti ob-

chodného, občianskeho, pracovného a správ-
neho práva.
Za poslanca Miestneho zastupiteľstva v Lamači 
som bol prvý raz zvolený v roku 2006, takže te-
raz ďakujem voličom za ich opätovne prejavenú 
dôveru.  Pred štyrmi rokmi na moje rozhodnutie 
kandidovať vplýval záujem o zlepšovanie pod-
mienok života ľudí, podnikateľského a životné-
ho prostredia, skrátka lepšieho napĺňania záuj-
mov občanov i obce. Tento záujem pretrváva aj 
naďalej a jeho presadenie už môžem podoprieť 
aj štvorročnou praktickou skúsenosťou z fungo-
vania komunálnej politiky, činnosti miestneho 
zastupiteľstva a organizácie našej samosprávy.
Vychádzajúc z  môjho povolania a  skúsenos-
tí môžem a  chcem byť užitočný nielen pri or-
ganizačných a  právnych veciach, ale aj pri rie-
šení praktických potrieb našich občanov, kto-
rých sa činnosť a rozhodnutia samosprávy bez-
prostredne dotýkajú. Svoj priestor vidím urči-
te aj v  oblasti činnosti stavebnej komisie, zim-
nej či letnej údržby, v oblasti životného prostre-
dia, boji proti nelegálnym skládkam, dohliadnu-
tí na transparentné, efektívne vynakladanie na-
šich rozpočtových prostriedkov a na  rozumné 
nakladanie s obecným majetkom.

Mojou „parketou“ je školstvo
Mgr. Mária Imrichová
(KDH, Most-Híd, OKS) 
Vážení Lamačania, z  celé-

ho srdca vám ďakujem za 
dôveru, ktorú ste mi prejavi-
li v novembrových komunál-
nych voľbách. V  nasledujú-
com volebnom období považujem za svo-
ju prioritu vám (i mne) zrekonštruovať Dom 
služieb v Lamači a obnoviť námestie.
Mojou „parketou“ je školstvo. Jednou z úloh po-
slancov je rozdeľovať finančné prostriedky aj na 
originálne kompetencie, ku ktorým patrí škol-
stvo a  starostlivosť o  starších občanov, ktorí sú 
odkázaní na cudziu pomoc. Budem podporovať, 
aby tieto financie putovali včas tam, kam patria. 
Veľmi dobre fungovala opatrovateľská služba 
v našej mestskej časti a určite podporím jej čin-
nosť aj naďalej. V rámci využívania voľného ča-
su budem presadzovať vznik Centra voľného ča-
su v Lamači, ktorej zriaďovateľom musí byť obec, 
využijúc priestory základnej školy v popoludňaj-
ších hodinách. Ku každodennému životu obyva-
teľov patria aj ihriská a športoviská, preto chcem 
i naďalej podporovať ich udržiavanie a využíva-
nie. A nezabudnúť pri tom všetkom počúvať vás, 
vaše návrhy, postrehy a pripomienky. 

Kultúru pre všetky vekové 
kategórie
Mgr. Marta Janyšková
(Smer-sociálna demokracia, 
Strana Zelných Slovenska, 
SNS, Slobodné fórum)

Povolaním som pedago-
gička, v lamačskej zák-

ladnej škole som pôsobila 23 

Novozvolení poslanci Miestneho zastupiteľstva BA-Lamač sa predstavujú



Mesačník o živote v Lamači, 13. ročník 5

rokov. Už 8 rokov som poslankyňa v miest-
nom lamačskom zastupiteľstve, viedla som 
kultúrnu komisiu a bola som členka sociál-
nej a finančnej komisie. 
Chcem úprimne poďakovať všetkým voličom 
za 1 052 hlasov vo voľbách do miestneho za-
stupiteľstva. Som veľmi šťastná, že ste takým-
to spôsobom ocenili moju doterajšiu aktivitu 
v oblasti kultúry a že môžem naďalej pracovať 
ako predsedníčka kultúrnej komisie. Venujem 
sa ľuďom, či sú to deti, mládež, stredná generá-
cia a seniori. Myslím, že ma mnohí poznáte nie-
len z mnohých kultúrnych akcií, ktoré som v La-
mači zaviedla a ktoré sa už pravidelne niekoľko 
rokov konajú. Veď kultúru v našej mestskej čas-
ti som vybudovala a naštartovala ja po voľbách 
v roku 2002, keď som prvý raz zobrala do rúk 
funkciu predsedníčky kultúrnej komisie. V tejto 
práci by som chcela pokračovať aj v novom vo-
lebnom období a prinášať vám aj naďalej vami 
obľúbené a aj nové príjemné kultúrne poduja-
tia pre všetky vekové kategórie. Spolu s mojimi 
kolegami budeme vždy na strane vás, jedno-
duchých ľudí, budeme robiť všetko pre to, aby 
sme si vašu vysokú dôveru udržali. 

Keď  kritizujem, hľadám aj 
riešenia
Anna Marková
(Smer-sociálna demokracia, 
Strana Zelných Slovenska, 
SNS, Slobodné fórum) 
Vyrastala som od 18 me-

siacov ako polosiro-
ta – vychovala nás len mama sama, preto-
že nám otec tragicky zahynul. Mám štyroch 
súrodencov (tri sestry a jedného brata). ZDŠ 
som vychodila doma, v obci. Po absolvova-
ní SPŠ chemickej som pracovala ako chemic-
ká laborantka napr. vo VÚPC, ČSMÚ a nepretr-
žite v Ústave polymérov SAV do r. 2006 (až do 
odchodu do dôchodku ako samostatná odbor-
ná pracovníčka v riaditeľskom útvare). Stála 
som pri formovaní komunálnej politiky u nás, 
v r. 1990 som bola zvolená do prvého MZ, kde 
som viedla komisiu dopravy, obchodu a pod-
nikateľských aktivít. Väčšina vtedajších výsled-
kov našej/mojej práce slúži doteraz nám všet-
kým, či už je to dnešný MÚ – bývalá VÚB a k 
tomu urobená cesta na zásobovanie k dnešnej 
REME a za Trojkou, zjednosmernenie bývalej 
Ul. L. Szántóa a  iné. Vždy som rada pracovala  
s ľuďmi a pre ľudí, či už to bol Zväz žien v Lama-
či, ČSČK, na pracovisku odbory a dnes Jednota 
dôchodcov u nás v Lamači, kde som predsed-
níčka revíznej komisie. Hrdo sa hlásim k svoj-
mu pôvodu ako i rodisku, takže mi záleží faktic-
ky na všetkom okolo nás, či je to spolunažíva-
nie občanov, ich starosti, ale i následky a sociál-
ne riešenie. Tiež mi nie je jedno, napr. po akých 
cestách, či chodníkoch a križovatkách v Lamači 
chodíme, keď viem, že môžu byť aj lepšie. Som 
kritický človek, ale keď pokritizujem, hľadám aj 
riešenia, rada pomôžem, keď viem a svoje do-
terajšie skúsenosti chcem využiť napr. aj v na-
šej sociálnej komisii, pretože mnohých našich 
starších občanov, ich rodiny a osudy poznám aj 
osobne. 

Dôvera je záväzok
PaeDr. Mgr. Renáta Ocilková
(KDH, Most-Híd, OKS) 
Ďakujem všetkým, kto-

rí prišli voliť a veľmi si 
vážim prejavenú dôveru. Je 
pre mňa záväzkom. Chcem 
vám byť k  dispozícii a  na-
čúvať vašim názorom. Verím, že bude-
me v  kontakte počas zasadnutí miestne-
ho zastupiteľstva, na verejných zhromaž-
deniach, pri osobných stretnutiach, pros-
tredníctvom internetovej stránky Lamača 
(obnovením diskusie), ako aj prostredníc-
tvom môjho facebooku. 
Chcem sa venovať hlavne  rodinám. Za mo-
ju „srdcovku“ pokladám zabezpečenie stabil-
ných podmienok pre Materské centrum Obláčik 
a  maximálnu ústretovosť predškolským, škol-
ským zariadeniam a škole v Lamači. Ako matka 
troch detí vnímam, čo potrebujú lamačské rodi-
ny. Chcem prispieť k tomu, aby sa lamačské ro-
diny cítili bezpečne (verím, že sa nám v koope-
rácii s  novou mestskou poslankyňou JUDr. Jú-
liou Ondrišovou a novým starostom Ing. Petrom 
Šramkom podarí vybaviť semafor na Vrančovi-
čovej ulici), komfortne (obchody nevyhnutné 
pre život rodín v Lamači; dostatok miest v riad-
nych materských školách; dôstojné, ale aj atrak-
tívne podmienky pre život seniorov) a  príjem-
ne (detské ihriská, športoviská pre mladých, par-
kovanie, zeleň). Som veľmi rada, že obidve zvo-
lené koalície máme takmer identický voleb-
ný program – čo sa týka revitalizácie Malokar-
patského námestia. Som preto presvedčená, 
že v  pokojnom duchu a  konštruktívne spoloč-
ne s vami – obyvateľmi Lamača – vyriešime túto 
záležitosť k spokojnosti všetkých. 

Slušnosť, zákonnosť, zdravý 
rozum
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák
(Smer-sociálna demokracia, 
Strana Zelných Slovenska, 
SNS, Slobodné fórum) 

Chcem poďakovať všetkým 
voličom za dôveru, keďže 

som získal najviac hlasov do 
miestneho zastupiteľstva – 1 
135.  Ďakujem aj za hlasy do mestského za-
stupiteľstva, kde mi na zvolenie chýbalo len 
50 hlasov. 
Som veľmi rád, že v miestnom zastupiteľstve má-
me väčšinu poslancov, a  tak budeme môcť as-
poň cez zastupiteľstvo presadzovať plnenie vo-
lebného programu, kde najdôležitejším bodom 
je vyčlenenie peňazí na vypracovanie územné-
ho plánu zóny na revitalizáciu Malokarpatského 
námestia formou verejnej súťaže v zmysle schvá-
leného uznesenia z  roku 2009. Samozrejme, že 
v zastupiteľstve spolu s mojimi kolegami bude-
me robiť všetko preto, aby sme nedovolili návrat 
stavu spred roka 2007. Už prvé zasadnutie zastu-
piteľstva jasne ukázalo, aká je dôležitá väčšina 
pri obraňovaní slušnosti, zákonnosti a zdravého 

rozumu. Hneď ustanovujúce zastupiteľstvo pri-
nieslo napríklad neštandardné skladanie sľubu 
poslancov, čo dokazuje, akým smerom sa Lamač 
bude uberať. Treba jednoznačne povedať, že náš 
poslanecký klub navrhol pred ustanovujúcim za-
stupiteľstvom starostovi P. Šramkovi niekoľko-
krát mňa na pozíciu zástupcu starostu, keďže 
v zmysle zákona starosta dáva návrh na zástupcu 
starostu a miestne zastupiteľstvo ho volí. Pán sta-
rosta Šramko ma však neakceptoval za zástupcu 
starostu, mimochodom, do miestneho zastupi-
teľstva som dostal viac hlasov ako on na post sta-
rostu. Neakceptoval ani M. Janyškovú, ani P. Če-
cha. Poslanca P. Groma navrhol priamo na za-
sadnutí zastupiteľstva až v  druhom kole, ktoré-
ho sme, samozrejme, podporili, keďže je z  náš-
ho klubu a  máme väčšinu v  miestnom zastupi-
teľstve. Post zástupcu starostu nám teda jed-
noznačne patrí. Treba si však zvykať na tieto no-
vé neštandardné postupy, no dúfam, že nie na-
dlho, keďže pevne verím, že ústavný súd vyhlá-
si voľby na starostu Lamača za neplatné a aj do 
našej mestskej časti zavíta po slizkej, pochmúr-
nej, špinavej zime opäť krásna, voňavá, čistá jar.
 

Jasný, ale reálny spoločný cieľ
Ing. Daniel Valentovič
(KDH, Most-Híd, OKS)

Dovoľte mi poďakovať 
všetkým voličom, kto-

rí podporili kandidátov obi-
dvoch našich spolupracujú-
cich koalícií KDH, Most-Híd, 
OKS a SDKÚ-DS a SaS. Srdeč-
ne gratulujeme našim spoločným kandidá-
tom Júlii Ondrišovej k jej zvoleniu za mest-
skú poslankyňu a Petrovi Šramkovi k zvole-
niu za starostu. 
Posledných 8 rokov som bol poslanec v MČ Bra-
tislava-Lamač. Máme s  manželkou 4 deti a  3 
vnúčatá. Preto aj mne veľmi záleží na tom, aby 
sa Lamač rozvíjal čo najlepšie vo všetkých ob-
lastiach života. Chápem ho ako domov všet-
kých jeho obyvateľov, ktorý má byť nielen útul-
ný a pekný, ale má poskytovať všetko to, čo ro-
bí domov skutočným domovom pre všetky ve-
kové kategórie obyvateľov – vo všetkých oblas-
tiach od školstva, športu, kultúry, až po služby, 
obchody a  plánovaný rozvoj životného pros-
tredia, vrátane jeho údržby. Budem presadzo-
vať dialóg so všetkými obyvateľmi Lamača, kto-
rí sa chcú podeliť o svoje predstavy, požiadav-
ky a nápady. Ako som predtým verejne spome-
nul, toto volebné obdobie bude charakteristic-
ké tým, že ak sa nepodarí nájsť iné alternatívne 
zdroje financovania, MČ Lamač bude mať pod-
statne nižšie príjmy ako v minulosti. Chcem po-
môcť presadiť, aby sa existujúce zdroje využili 
čo najefektívnejšie a aby každý mohol detailne 
vidieť ako sa hospodári s obecným majetkom. 
Lamač je malá mestská časť, nemôže si dovoliť 
plytvať energiou, potrebuje každého, kto chce 
prispieť k spoločnému dielu. Preto pokladáme 
za partnerov všetkých kandidátov, ktorí čestne 
súťažili vo voľbách, máme s nimi jasný spoloč-
ný cieľ – zlepšovanie života v Lamači v rámci re-
álnych možností. Lamač je domovom všetkých 
jeho obyvateľov, preto ho aj môžeme a máme 
zveľaďovať spoločnými silami. 
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Aké boli začiatky klubu?
V októbri 2000 sa uskutočnil prvý nábor členov, 
kde sa vytvorila cca 30-členná základňa, ktorá 
sa postupne zvyšovala. Za 10 rokov činnosti na-
ším klubom prešlo niečo cez 500 cvičencov. V sú-
časnosti máme 78 kmeňových členov vo veku od 
5 až do 68 rokov. V r. 2000 sme začali cvičiť v te-
locvični v ZŠ Malokarpatské nám. Lamač vo ve-
černých hodinách 2 razy do týždňa po 2 hodiny. 
V roku 2002 sme sa presunuli do novozrekonštru-
ovanej športovej haly pre bojové umenia Na ba-
rine v Lamači. Dostali sme viac časového priesto-
ru a začali sme s delením cvičencov podľa výkon-
nosti a veku do samostatných 2 skupín.

Teraz ste však už opäť v priestoroch základ-
nej školy...
Nárastom členskej základne a individuál-
nou potrebou výchovy pretekárov sa však aj tie-
to priestory stali pre našu činnosť nevyhovujú-
ce. A  tak sme privítali, že nám v roku 2006 vy-
šla v  ústrety riaditeľka ZŠ Malokarpatské nám. 
a MÚ Lamač. Ponúkli nám do prenájmu miest-
nosť, v ktorej sa nachádzame teraz, je to miest-
nosť spojená z bývalých dvoch tried. Postupne, 
vďaka príspevkom z 2-perc. dane, ktoré sme do-
stávali od dospelých členov klubu, rodičov, pria-
teľov a  právnických osôb sme priestor zrekon-
štruovali na podobu okinavského dojo. Priori-
tou je aj skutočnosť, že priestor máme k dispo-
zícii 24 hodín denne a členovia cvičia na tatami. 
V  tejto etape bolo potrebné zaoberať sa otáz-
kou získania ďalších trénerov, čo sa aj podarilo.
Koľko trénerov máte v súčasnosti?
ŠK Goju kai karate Bratislava disponuje v súčas-
nosti kvalitnými trénermi, z  ktorých každý má 
na starosti svoju skupinu. Touto cestou by sme 
sa chceli poďakovať za ich vytrvalú a svedomi-
tú prácu s  deťmi, a  to konkrétne Danielovi Ta-
lackovi, Miroslave Sithovej, Júlii Raábovej, An-
drei a  Kataríne Klementisovej, Marcelovi Talac-
kovi a tiež trénerom, ktorí u nás z rôznych pra-

covných a  rodičovských dôvodov momentál-
ne nepôsobia, a to Františkovi Šebejovi (spolu-
zakladateľ karate na Slovensku), Zuzane Ďurišo-
vej, Nikole Szabovej a Jane Minaroviechovej. Tá-
to skutočnosť nám umožnila rozdeliť cvičencov 
do ešte konkrétnejších skupín v menšom počte 
členov v skupinách, čo umožňuje individuálnej-
ší prístup trénerov k jednotlivcom.
Ako často máte tréningy v Lamači?
V dojo sa cvičí každý deň, tréningy sa začínajú 
od 16. hod. do cca 21. hod. Rozdelenie v skupi-
nách: začiatočníci deti od 6 rokov, pokročilí, pre-
tekári a dospelí. Jeden deň v týždni – spravidla 
v piatok – je vyhradený na tréningy pre trénerov 
a vybraných cvičencov aj z iných klubov.
V Lamači ste získali už aj niekoľko ocenení...
Náš klub funguje ako občianske združenie a je čle-
nom Slovenskej federácie karate a bojových ume-
ní. Financovanie klubu je zabezpečované výbe-
rom členských príspevkov, príspevkami za odvod 
2-perc. dane zo závislej činnosti právnických a fy-
zických osôb, sponzorskými príspevkami, dotácie 
z  MÚ Lamač organizáciám pôsobiacim na území 
Lamača. Veľmi vzácne sú pre náš klub ocenenia 
za prínos pre mládež v športovej činnosti a tréner 
roka. Oceňoval MÚ Lamač, v  jednotlivých obdo-
biach ich odovzdal týmto trénerom:  M.Talackovi, 
F. Šebejovi, Ľ. Klementisovej a J. Dadovi. 
Veľmi vzácnym medzníkom vo vašej činnosti 
bola aj cesta na Okinavu...
Tá sa nám otvorila v  roku 2001, do kolísky Go-
ju ryu karate, kde sme začali trénovať pod ve-
dením významných okinavských majstrov sen-
seiov Choyu Kiyunu 10. dan a Eiki Kurashitu 10. 
dan tradičné okinavské karate. Na týchto semi-
nároch sa pravidelne každý rok zúčastňujú L. 
Klementis, F. Šebej, Ľ. Klementisová a  J. Dado, 
ktorí sú aj medzinárodní inštruktori okinavské-
ho karate. Na Okinave však už boli aj M. Sithová, 
J. Raábová, Marcel Talacko a sestry Klementiso-
vé. Postupne popri karate sme začali cvičiť aj ko-
budo, ktoré na Okinave ide ruka v ruke s karate. 
Kobudo má už na Slovensku v súčasnosti svoje 
pevné miesto a je aj jednou z disciplín na našich 
súťažiach. Naším trénerom kobudo je sensei Se-
itoku Matayoshi 10 dan. V  našom klube sa ve-
dú tréningy kobudo každú stredu pod vedením 
asistentov M. Talacka a A. Klementisovej. Všetci 
spomínaní okinavskí majstri počas ich pravidel-
ných návštev na Slovensku už niekoľkokrát na-
vštívili aj naše lamačské dojo.

Ako posúvate tieto vedomosti ďalším záu-
jemcom?
Cestou učenia od okinavských majstrov sa ube-
ráme doposiaľ a na tréningových seminároch sa 
zúčastňujeme na Okinave 2 razy do roka a  raz 
ročne okinavskí majstri pricestujú na Slovensko, 
aby v  čase medzinárodného sústredenia odo-
vzdali svoje vedomosti aj širokej škále cvičen-
cov zo Slovenska a zahraničia. Každoročne je ta-
kéto sústredenie v Mošovciach, a organizujú ho 
manželia Klementisovci.
Vaši zverenci získali už veľmi veľa medailí, 
koho by ste najviac vyzdvihli?
Naši pretekári doviezli už veľa medailí, avšak 
tu by sme chceli vyzdvihnúť tie z  tých najvyš-
ších súťaží, kde náš klub reprezentovali deti a 
dorastenci ako: Ingrid Beznáková, Martin Jab-
lonka, Diana Rodáková, súrodenci Floriancov-
ci, Ján Držiak, Matias Nemec, a najmladší Lukáš 
Tobolák. Za juniorov sú momentálne členmi re-
prezentačného kádra SR Andrea Klementiso-
vá, Katarína Klementisová, Marcel Talacko, kto-
rí v tomto roku priniesli z majstrovstiev sveta 3 
zlaté, 10 strieborných a 6 bronzových medailí zo 
súťaží kata a kobudo. V roku 2009 bola Andrea 
Klementisová vyhlásená za najlepšiu juniorskú 
športovkyňu Bratislavského samosprávneho 
kraja. Seniorov reprezentovali Ján Dado (5-ná-
sobný majster sveta, 3-násobný majster Európy, 
6-násobný majster SR), Ľubomíra Klementisová 
(5-násobná majsterka sveta, 4-násobná majster-
ka Európy, 3-násobná majsterka SR) a Miroslava 
Sithová (majsterka ČSSR, 2-násobná majsterka 
sveta, 2-násobná majsterka Európy).
Za všetkým je však podpora, aj finančná.
Z  odvodov 2-perc. dane z  nezávislej činnosti 
právnických a  fyzických osôb sa postupne pre 
pretekárov, ale aj ostatných cvičencov dokupo-
vali tepláky pre pretekárov, cvičebné pomôcky 
ako chrániče, lapy, financovali sa klubové súťa-
že, platby za štartovné pre pretekárov, organi-
zovanie sústredení, atď. Preto by sme sa chce-
li s úctou poďakovať všetkým, ktorý nám 2 per-
centami prispeli a  pravidelne prispievajú, lebo 
bez ich pomoci by klub v súčasnosti veľmi ťaž-
ko ekonomicky prežíval. Taktiež by sme sa chceli 
poďakovať aj za podporu MÚ Lamač, ktorý nám 
každoročne prispieva na rozvoj športovej čin-
nosti v práci s mládežou.

   K. Lepiešová

ŠK GOJU KAI KARATE má už 10 rokov, pýši sa mnohými majstrami sveta a Európy

V  septembri 2010 uplynulo už 10 rokov odvtedy, čo oficiálne založili traja členovia -  prezident Ján Dado, viceprezidentka  
Ing. Ľubomíra Klementisová a Ing. Ladislav Klementis ŠK Goju kai karate Bratislava. O  priebehu týchto desiatich rokov sme sa  

porozprávali s Jánom Dadom.

Členovia klubu ŠK Goju kai karate a tréneri z Okinawy.

Starostka Lamača O. Keltošová ocenila ocenila 
minulýrok úspešných trénerov.

Úspešní juniroskí reprezentanti.
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Jubilanti:  
              január 2011

8	Hilda Bakošová  
8	Margita Bordová  
8	Helena Pišoftová  
8	Ladislav Marian Hudec  
8	Alžbeta Klenovičová  
8	Veronika Selková  
8	Arizka Tomšú   
8	Mária Mateková  
8	Valéria Stránska  
8	František Májek  
8	František Miklík  
8	Adam Pavlovic   
8	Vilma Turnerová  
8	Anna Hlubíková  
8	Ján Lacko   
8	Jolana Romanovová  
8	Anna Malicherová  
8	Jozef Skala    
8	Miloslava Tordová  
8	Helena Váňová  
8	Pavol Griecs   
8	Ľudmila Kašubjaková 
8	Juliana Haraslínová  
8	Ján Krajačič   
8	Zdenko Tomšú  
8	Jozef Jablonický  
8	Emília Ballová  
8	Marta Fratričová  
8	Anton Tomašec   
8	Gérard Podhájecký  
8	Alfonz Kolenič  
8	Oľga Maiová

Všetkým jubilantom blahoželáme! 

Údaje pochádzajú z Ohlasovne trvalého pobytu 
BA-Karlova Ves. Za prípadné uverejnenie neaktu-
álnych údajov sa vopred ospravedlňujeme.

V decembri sa 
v Lamači narodili:
3. 12.  Matilda Selčanská 
8. 12.  Jakub Ševčovič
11. 12.  Natália Václavová
17. 12.  Leonard Binder

Bezkonkurenčne najlacnejšia dopravná 
spoločnosť Anielik vám ponúka tieto služ-
by: Osobnú prepravu - rozvoz tovaru 
- odvoz automobilov - malé sťahovanie 
- donášku nákupov do domu - dopravu 
zamestnancov - dopravu zdravotne pos- 
tihnutých a seniorov. Posledne menova- 
ným poskytujeme zľavy. Viac informácií 
získate na webovej stránke: www.anielik.sk
a na našej bezplatnej telefónnej linke: 
0800 14 00 84. Objednávky je možné po-
slať e-mailom na adresu: info@anielik.sk
 

Čo u nás nájdete?

LADY body building – cvičenie zamerané na 
spevnenie tela vlastnou hmotnosťou a pomo-
cou činiek a expanderov. Lekcia trvá 45 minút, 
kde prvých 10 minút je zahrievacia časť tvore-
ná prvkami z aerobiku a 35 minút je posilňo-
vanie pomocou fitnesových pomôcok. Cviče-
nie je vhodné pre všetky vekové kategórie aj 
pre začiatočníkov aj pokročilých.

Freestyler Power Moves – ako jediní a  za-
tiaľ prví v Bratislave ponúkame novinku v ob-
lasti funkčnej dynamiky, pri ktorej využíva-
me hlavne prirodzené pohyby tela. Pri tom-
to cvičení povzbudíte koordináciu a flexibili-
tu, spevníte a vytvarujete si každú časť svoj-
ho tela.

Sexi bruško a  zadok – Chcete mať krásne, 
sexy bruško a zadoček? Prinášame novinku 
na tieto partie, a to pomocou malých overba-
lových lôpt. S ich pomocou vyrysuje aj svaly 
tzv. brušnej steny a sedacích svalov ako stabi-
lizačnej opory tela. Lekcia trvá 45 minút. 

Slimbox – nahneval vás manžel, priateľ alebo 
šéf? Tak si príďte k nám vybiť zlosť na nových 
Slimbox totemoch, príďte si zaboxovať a zís-
kať kondičku práve pri infightingovom cviče-
ní s  podporou slimboxových mechov. Zaru-
čujeme vám, že suchí z tejto lekcie určite ne-
odídete. 

K2 HIKING – ak chcete zhodiť vianočné kilo-
gramy a krásne schudnúť do leta, cvičenie K2 
HIKING je určite toho zárukou. Je určené pre 
všetky vekové kategórie bez rozdielu hmot-
nosti, veku a pohlavia. Získate úžasnú kondí-
ciu a zaručujeme vám, že letná turistika bude 
pre vás už iba hračkou. 

Viac informácií o nás nájdete na stránke www.
forhealth.webnode.sk, prihlásiť sa na jednotli-
vé cvičenia môžete formou rezervačného sys-
tému na stránke www.forhealth.bookup.sk. 

Športové centrum For Health: príďte si zacvičiť!

Príďte si zacvičiť do Športového centra For Health, ktoré sa nachádza na druhom po-
schodí základnej školy na Malokarpatskom námestí v  Lamači, kde pod jednou stre-

chou nájdete cvičenia ako sú LADY body building, Freestyler, Sexi bruško a zadok, Slim-
box a K2 HIKING. Či už chcete schudnúť, dostať sa do kondície alebo len stráviť čas uži-
točne v príjemnom prostredí, sme tu pre vás. Ponúkame vám poradenstvo v oblasti výži-
vy, predaj výživových doplnkov, rôzne druhy motivačných programov a zľavnené vstupy. 

Zimný stolnotenisový turnaj Jednoty dôchodcov  

V  Lamači máme športovú halu, ktorú je možné využívať celoročne na rôzne druhy 
športov. Športovej aktivite sa tu okrem iných vekových kategórií venujú športu mu-

ži a ženy v seniorskom veku, a to najmä v stolnom tenise. Vyvrcholením tejto športo-
vej aktivity, tak ako v predchádzajúcich rokoch aj v minulom roku bol 8. decembra 2010 
zimný stolnotenisový turnaj mužov a žien.

Umiestnenie v jednotlivých kategóriách bolo nasledovné:

Ženy:
Mgr. Eva Križanová
Eva Benčičová
Katarína Holečková

Muži:
Ján Somolányi 
Štefan Kveták 
Ing. Anton Ondrejka

A. Ondrejka

I keď táto predajňa nepatrila medzi najlacnej-
šie, na sídlisku bola jedinou a často pre peších 
návštevníkov, mamičky s kočíkmi, asi aj jedi-
nou dostupnou predajňou. Nie každý sa totiž 
bez problémov dostane do blízkeho Lidla či 
vzdialenejšieho Tesca, ale asi to budeme mu-

sieť v najbližšom čase chvíľku vydržať. S naj-
nutnejšími vecami však nám určite pomôže aj 
známa predajňa v garáži na ulici Podháj. My, 
Lamačania, pevne veríme, že čoskoro sa doč-
káme na našom námestí novej predajne po-
travín. Ktorá to bude???            kl

REMA v Lamači zavrela bránu

Po desiatich rokoch fungovania posledný raz privítala REMA svojich verných zákazní-
kov 24. decembra 2010 a potom zavrela svoju predajňu... 
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Dúha – Tábornícky oddiel Carrigo 

vás pozýva na svoje akcie: 

12. 1. 2011: Schôdzka oddielu
16. – 18. hod., klubovňa, 18. – 19. hod., netra-
dičné športy, telocvičňa ZŠ Lamač.

15. 1.: Výlet do prírody 
Zraz o 9. hod. na zastávke MHD, Vrančovičo-
va. Program: drobné hry a súťaže v lese, netra-
dičný šport, tábornícke a turistické zručnosti, 
prechádzka v prírode – Koliba.

19. 1. : Schôdzka oddielu
16. – 18. hod., klubovňa, 18. -19. hod., netra-
dičné športy, telocvičňa ZŠ Lamač.

26. 1.: Schôdzka oddielu
16. – 18. hod., klubovňa, 18. – 19. hod., netra-
dičné športy, telocvičňa ZŠ Lamač.

29. 1.: Výlet do prírody 
Zraz o 9. hod., na zastávke MHD, Vrančovičo-
va. Program: drobné hry a súťaže v lese, netra-
dičný šport, tábornícke a turistické zručnosti, 
prechádzka v prírode – Malé Karpaty.

Všetky akcie oddielu T.O. Carrigo sú prístup-
né pre verejnosť. Možnosť prihlásiť deti do ce-
loročnej pravidelnej krúžkovej činnosti. In-
formácie získate telefonicky na 0903 729 814, 
emailom na carrigo@oz-duha.sk alebo na web 
stránke oddielu http://carrigo.oz-duha.sk.

Úradné hodiny MÚ Bratislava-Lamač

Pondelok  10.00 – 12.00 13.00 – 17.00
Utorok  nestránkový deň
Streda  8.00 – 12. 00 13.00 – 17.00
Štvrtok  8.00 – 11.00
Piatok  nestránkový deň

Overovanie podpisov a listín:
Pondelok 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Utorok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30
Streda: 8.00 – 11.00 13.30 – 16.30
Štvrtok: 8.00 – 11.00 13.30 – 15.30
Piatok: 8.00 – 11.00

Knižnica pozýva
Výpožičné hodiny
Pondelok  13.00 – 19.00
Utorok  13.00 – 16.00
Streda 13.00 – 19.00
Štvrtok  13.00 – 16.00
Piatok  zatvorené 

Inzercia

●  Som ZTP (vozíčkár) a hľadám asistentku - 
asistenta (hlavne nakupovanie a domáce 
práce - upratovanie, žehlenie).

 Informácie na tel. 0905 583 695

Program MC Obláčik

Streda, 12. 1., o  10. h: PREZENtáCIA Lát-
KOVýCH PLIENOK – vedie Miroslava Marko-
vá, prihlásenie sa na: 0910 266 262, miroslava.
markova77@gmail.com

Streda, 19. 1., o  10. h: PODPORNá SKUPI-
NA DOJČENIA – Dojčenie a  spánok. Kaž-
dé dieťa má koliky? Prihlásenie sa na: 0949 
429 752 – vedie laktačná poradkyňa Lujza Ser-
vanská 

Streda, 19. 1., o  18. h: Schôdza členov a 
dobrovoľníkov MC Obláčik 

Streda, 26. 1., o 10. h: Prednáška, Doktorka 
NONA objaviteľka archabaktérie – lieči ekzé-
my, alergie, posilňuje imunitný systém, vhod-
né aj pre novorodencov, prihlásenie sa na: 
0910 603 277, mcoblacik@materskecentra.sk

PRIHLASOVANIE SA NA KURZY:

PRVÉ HUDOBNÉ KRÔČIKY S ERIKOU: v pon-
delky, o 16,30, (do 2 rokov) alebo 17,30 (od 2 
do 4 rokov), cena: 16 EUR za 5 stretnutí + 1 ná-
hradná hodina, prihlasovanie sa u Eriky na: 
0911 625 228 

CVIČENIE NA FItLOPtáCH S  DANKOU: 
v utorky, o 9,45 alebo 10,45, cena: 15 EUR za 4 
stretnutia + 1 náhradná hodina, prihlasovanie 
sa u Danky na: 0915 977 396 alebo daniela.li-
hotska@gmail.com

RYtMICKÉ CVIČENIE PRE DROBCOV: (0 - 12 
mesiacov), v pondelky 8,30, cena: 18 EUR za 5 
stretnutí + 1 náhradná hodina, prihlasovanie 
sa u Janky na: 0904 351 440 alebo vallery@ba-
nanatel.sk

RYtMICKÉ CVIČENIE PRE VEĽKáČOV: (od 
12 mesiacov, deti od 2,5 roka aj bez rodičov), 
v pondelky 9,15, cena 18 EUR za 5 stretnutí + 1 
náhradná hodina, prihlasovanie sa u Janky na: 
0904 351 440 alebo vallery@bananatel.sk

Program kina na január 2011

8. 1.  SALt – Príbeh je o  agentke CIA 
Evelyn Saltovej (Angelina Jolie), 
ktorá je označená za ruskú spiacu 
špiónku, USA, titulky, 18. h, 2,50 €

9. 1.  PÚŠtNY KVEt – Životopisná drá-
ma somálskej topmodelky, 18. h, 
2,50 €

15. 1. ROMáN PRE MUŽOV – Príbeh 
troch súrodencov, ktorí majú pre 
predčasnú smrť rodičov oveľa 
pevnejšie puto než býva obvyklé. 
Hrajú: M. Donutil, M. Vladyka,  
T. Pauhofová, ČR, komédia, 18. h, 
2,50 €

16. 1. LEGENDA O  LIEtAJÚCOM CYP-
RIáNOVI – Nový slovenský film 
o  legendárnom mníchovi, ktorý 
zostrojil lietajúci stroj podľa stra-
tenej knihy Leonarda da Vinciho, 
18. h, 2,50 €

22. 1. KAtKA – 14 rokov zápasu s  dro-
govou závislosťou v dokumentár-
nom filme Heleny Třeštíkovej, ČR, 
dokument, 18. h, 2,50 €

23. 1. MONGOLSKO – V  tIENI DŽIN-
GISCHáNA – Najnovší doku-
ment Pavla Barabáša je putova-
ním naprieč krajinou, 18. h, 2,50 €

29. a 30. 1.  Harry Potter a  dary smrti (1) – 
Najočakávanejšia siedma a  po-
sledná časť zo série filmov Har-
ry Potter, prichádza v  dvoch čas-
tiach, USA, slov. dabing, 18. h, 
2,70 €

Od 1.12.2010 funguje v  Lamači detská ambulancia Motýlik, v  ktorej ordinuje MUDr. Beata  
Kartousová. Má za sebou prax V Čechách, ale aj v USA, v júni  absolvovala „európsku“ pediat-
rickú atestáciu. Od decembra nahradila MUDr. Ľudmilu Wagnerovú, ktorá odišla do dôchodku.
Sestričkou i naďalej zostala Mária Mandáková.
Nový tel. kontakt do ambulancie je 02/64 28 51 32.

Zmena ordinačných hodín od 10.1.2011.

Chorí telefonické
informácie

Poradňa
0-1 rok

Na pozvanie Návštevy

Pondelok 7.30 - 11.30 11.30 – 12.00 12.00 – 16.00

Utorok 7.30 – 11.00 11.00 – 11.30 11.30 – 14.00

Streda 7.30 – 11.00 11.00 – 11.30 11.30 – 14.00 14.00 – 15.00

Štvrtok 13.00 – 17.00 12.30 – 13.00 11.00 – 12.30 10.00 – 11.00

Piatok 7.30 – 11.30 11.30 – 12.00


